
PROTOKÓŁ Nr 5/11 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik  
w dniach 23.09. i 07.10.2011r.  

 
 

Porządek posiedzenia:  

1. Kontrola działalności i realizacji budŜetu w GOKSiR w Mielniku.  
2. Kontrola realizacji wniosków oraz interpelacji za I półrocze 2011r.  

 
Do punktu 1. 

 
Kontrola w GOKSiR dotyczyła: 

1) kontrole - wykonanie zaleceń pokontrolnych, 
2) skargi na pracowników i działalność GOKSiRu, 
3) stan zatrudnienia, rodzaje umów o pracę, kwalifikacje pracowników, 
4) podnoszenie kwalifikacji, 
5) realizacja budŜetu : 

 a}pozyskiwanie środków zewnętrznych, 
 b}wyrywkowa kontrola organizowanych imprez kulturalnych, 
 c}wkład GOKSiR u w imprezy organizowane przez sołectwa, 
 d}działalność kulturalna i sportowa.  

6) Sprawy róŜne.  
 
Funkcję Dyrektora Gminnego Ośrodrodka Kultury, Sportu i Rekreacji pełni Pan Michał 
Paweł Bogacki, który zarządza: samorządowym ośrodkiem wypoczynkowym, ośrodkiem 
wypoczynkowym „U Floriana”, kompleksem sportowym, Wiejskim Domem Kultury Sportu i 
Rekreacji w Wilanowie i Ośrodkiem Dziejów  Ziemi Mielnickiej.  
 
Ad.1  
Ostatnia kontrola przeprowadzona została w dniach 04-06.11. i 24.11.2009r, obowiązki 
dyrektora pełnił Pan Michał Baranowski (pismo z dnia 25.11.2009r. - na str.......prot.) 
 
Ad.2  
W sierpniu 2011r. wpłynęła skarga złoŜona przez Pana Janusza Kopaczka-Prezesa 
Organizacji Turystycznej „Szlak Jagielloński” na Dyrektora GOKSiR Pana Michała 
Bogackiego. Skarga była rozpatrywana przez obecną Komisję Rewizyjną (protokół na 
str.............prot.) 
 
Ad.3  
W GOKSiR na umowę o pracę jest zatrudnionych 13 osób, w tym 1 osoba na 2/3 etatu, lista 
w załączeniu na str...........prot., średnia zarobków około1.700zł. 
Na umowę zlecenie zatrudnionych jest 6 osób, w tym: 2 osoby prowadzenie i obsługa ośrodka 
wypoczynkowego, 1 osoba przy zespole folklorystycznym „Krynica” 1 osoba-instruktor 
aerobicu-rekreacyjnego, 1-instruktor w siłowni, 1-instruktor ds. kultury: przygotowanie 
materiałów dotyczących ścieŜek edukacyjnych, przygotowanie wystawy.  



Umowy o dzieło: 1 osoba - wspomaganie obsługi boiska, prace techniczne i porządkowe, 1-
instruktor aerobicu sportowego, 2 osoby - instruktorzy zespołów folklorystycznych „Wrzosy” 
i „Nowina”.  
Odnośnie kwalifikacji pracowników dyrektor poinformował Ŝe:  

a) spośród 3 instruktorów ds. kultury wymagane kwalifikacje spełniają 2 osoby, 
natomiast 1 osoba mimo angaŜu na stanowisko instruktora wykonuje inne zadania - 
organizację imprez.  

a) uprawnienia pedagogiczne, które są poŜądane w ośrodku posiada tylko 1 osoba tj. 
dyrektor.  

Ad.4  
Konkretne szkolenia pracowników będą realizowane po zakończeniu reorganizacji GOKSiRu 
zgodnie z nowymi zadaniami. W 2012 roku planowane jest skierowanie przynajmniej 1 
pracownika na kurs w celu uzyskania uprawnień pedagogicznych.  
W pierwszym półroczu br. na szkolenia wydano1228 zł.{ BHP, ppoŜ., pierwszej pomocy 
przedlekarskiej, i badania okresowe.}  
Z wyjaśnień dyrektora wynika, Ŝe liczba pracowników jest wystarczająca, brakuje tylko 
pracownika technicznego-konserwatora który posiadałby odpowiednie uprawnienia 
(elektryczne, hydrauliczne, palacza co., kierowcy). 
 
Ad.5 

a) ZłoŜone projekty:  
➔ projekt o dofinansowanie Dialogów, złoŜony do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego, nie uzyskał dofinansowania z powodu braku wymaganej liczby 
punktów. 

➔ projekt badawczy złoŜony przez GOKSiR we współpracy z Uniwersytetem 
Białostockim - uzyskano dotację w wys. 20 tys. zł.- min. na pozyskanie materiałów do 
opracowania strategii rozwoju gminy.  

➔ projekt: Mielnickie granie i śpiewanie-działanie na rzecz wsparcia i promocji 
zespołów śpiewaczych: zakup strojów dla zespołów folklorystycznych, nagranie płyt 
demo, zakładka na stronie internetowej-wartość planowanego projektu 18.5 tys. zł. 
wnioskowana kwota pomocy 11 tys. zł.  

➔ projekt AranŜacja przestrzeni wokół Ośrodka Dziejów Ziemi Mielnickiej przeszły 
pozytywnie wstępną kwalifikację. Projekt na 50 tys. zł. w tym kwota wnioskowana na  

 25 tys. zł.  
Dwa ostatnie projekty zostały złoŜone przez UG, jednak koordynatorami są pracownicy 
GOKSiRu. Omawiane projekty przeszły pozytywnie wstępną kwalifikację a złoŜone zostały 
do LGD Tygiel Doliny Bugu.  
 
Sponsorzy: GOKSiR występuje o pomoc finansową w formie darowizn i sponsoringu, jednak 
z wyjaśnień dyrektora wynika, Ŝe firmy nie wyraŜają większego zainteresowania 
sponsorowaniem imprez z uwagi na etykietę najbogatszej gminy. Większe zainteresowanie 
jest w realizowaniu działań barterowych. Przy organizacji Dialogów na ok.150 zapytań 
odpowiedziała znikoma ilość firm. Najczęściej sponsorami są firmy z terenu naszej gminy, 
które oferują pomoc w formie rzeczowej. 

b) wyrywkowa kontrola imprez kulturalnych dotyczyła koncertu zespołu ,,Enej”(zał. na 
str.............prot.) 

c) wkład GOKSiRu w imprezy organizowane przez sołectwa:  
Mielnik -   -biesiada mielnicka –sfinansowana z funduszu sołeckiego.  
Niemirów   -2274,61 zł.  
Moszczona Królewska -4000,28 zł. 



Radziwiłówka  -2331,52 zł.  
Wilanowo   -4278,81 zł.  
Pawłowicze   -1760,25 zł . 
 
W skład tych kosztów wchodzi: transport zespołów, wyŜywienie, nagrody dla uczestników, 
koncerty zespołów+pomoc techniczna organizacyjna, specjalistyczna. Imprezy organizowane 
w sołectwach ( zał. na str.............prot.) 
 

d) GOKSiR zaplanował dość bogaty program kulturalny i sportowy. Z programu (zał. na 
str..........prot.) wynika Ŝe, kaŜdy mieszkaniec gminy moŜe znaleźć coś, co go 
zainteresuje.  

 
Ad.6 
W sprawach róŜnych Komisja Rewizyjna zainteresowała się posiadanym przez GOKSiR 
samochodem marki Opel Vivaro. Z dokumentów wynika, Ŝe jest on racjonalnie 
wykorzystywany, na normę fabryczną 10L/100 km. spala 9L, ilość przejechanych kilometrów 
teŜ nie budzi większych zastrzeŜeń, natomiast są niedociągnięcia w wypełnianiu kart 
drogowych. Komisja Rewizyjna interesowała się takŜe stanem technicznym i porządkiem na 
boiskach sportowych.  
 
Wnioski kontroli:   

1. Wybór firmy zajmującej się ochroną imprez masowych powinien być uzasadniony 
pisemnie spośród kilku firm.  

2. Propozycja aby imprezy masowe organizować w dni wolne od pracy{ soboty, 
niedziele, święta }  

3. Wybór zespołów muzycznych bardziej dostosować do róŜnych grup wiekowych 
odbiorców.  

4. Atrakcje, niespodzianki przeprowadzać w godzinach wcześniejszych np. sztucznych 
ogni.  

5. Zwiększyć ilość szkoleń dla pracowników GOKSiRu, zajmujących się pracą 
instruktorską.  

6. Zalecić rzetelne wypełnianie kart drogowych {brak podpisów, lub nieczytelne podpisy  
kierowców). 

7. Zwrócić większą uwagę na stan techniczny boisk i utrzymanie porządku na trybunach 
i boiskach. 
 

 
Do punktu 2. 

 
Kontrola realizacji wniosków oraz interpelacji za I półrocze 2011r. 

 
Informacji i wyja śnień udzielał P. Wójt. 

 
 
 
 

Interpelacje złoŜone na IV posiedzeniu Rady Gminy Mielnik w dniu 21 stycznia 2011 r. 
 
Interpelacja Nr 5/11 Pani Olgi Pogrebniak 



1. Proszę o informacje na temat tzw.schetynowek a mianowicie o drogę Radziwiłłówka-
Grabarka. Czy jest wiadome kiedy nastąpi podpisanie umowy i czy są przygotowania 
do przetargu. 

2. Jaka sytuacja jest w PKS Siemiatycze. Czy wiadomo kiedy ruszy kurs autobusowy 
przez Radziwiłłówkę? 

 
Odpowiedź na interpelację nr 5/11 Pani Olgi Pogrebniak 

1. Zostało zlecone przygotowanie przetargu na drogę schetynówkę, do końca marca br. 
przetarg zostanie rozstrzygnięty. RównieŜ w tym roku zostanie zrobiona droga do 
Koterki.  

 
droga Radziwiłówka- Grabarka została zakończona i oddana do uŜytku 

 
2. Pan Wójt odbył 3 rozmowy z nowym Prezesem PKS Siemiatycze, są rozwaŜane inne 

propozycje, nad którymi będziemy zastanawiać się po przeliczeniu finansowym 
kosztów obsługi przewozu dzieci i innych kosztów związanych z komunikacją na 
terenie gminy. Trudno jest dzisiaj powiedzieć jakie będą decyzje związane z 
rozszerzeniem komunikacji. Od kwietnia–maja br. będzie kurs autobusu niedzielnego, 
pasującego młodzieŜy wracającej do szkół. Dyskutowaliśmy na temat autobusu z 
Wilanowa do Białegostoku (obecnie ma skrócony kurs – wyjeŜdŜa z Czeremchy a nie 
z Wilanowa), rozwaŜaliśmy kurs do Moszczony Królewskiej, Radziwiłłówki i 
Niemirowa. Po rozmowach, PKS robi swoją kalkulację, my teŜ musimy zrobić 
wyliczenia. Pan Wójt wyraził nadzieję, Ŝe do końca lutego zapadnie decyzja związana 
z którymś z proponowanych rozwiązań i na sesji budŜetowej będzie mógł 
poinformować o tym Radę. Sprawę połączeń uznaje za waŜną, poprzednia Rada 
zobowiązała Wójta do działań w tej sprawie. 

 
P. Wójt wyjaśnił, Ŝe na kaŜdym spotkaniu  z Prezesem PKS-u temat dodatkowych kursów 
autobusowych jest poruszany. 

 
Interpelacja Nr 6/11 Pana Kazimierza Toboty 
W nawiązaniu do moich wcześniejszych wystąpień na sesjach Rady Gminy w sprawie 
doprowadzenia ul.Sadowej do planowanej szerokości umoŜliwiającej bezproblemowe 
poruszanie się pojazdami dwuśladowymi (odcinek od ul. Sadowej do ul.Polnej) oraz braku 
dotychczas jakichkolwiek działań w tej sprawie zwracam się ponownie z prośbą o przyjrzenie 
się tej kwestii i jak najszybsze podjęcie kroków do realizacji następujących zadań: 

● konieczne jest przesunięcie słupów linii telefonicznej na pas drogowy tak by nie 
utrudniały poruszania się po wyŜej wymienionym odcinku ulicy, 

● zwracam się równieŜ o wycięcie i usunięcie zakrzaczenia omawianego odcinka 
ul.Sadowej, które zwęŜa ciąg komunikacyjny do jednej trzeciej szerokości tej 
jezdni oraz uzupełnienie nawierzchni wraz z jej wyrównaniem, 

● niezbędne jest równieŜ dowiezienie odpowiedniej ilości ziemi celem 
doprowadzenia na tym odcinku właściwej szerokości pasa jezdni, tak by mogły się 
na niej wyminąć dwa pojazdy. 

Dostrzegając nasilający i powtarzający się problem z podnoszącym się stanem rzeki Bug a w 
konsekwencji zalewaniem terenów nadrzecznych proszę o udroŜnienie ul.Górnej tak aby była 
przejezdna na całym odcinku od ul. Brzeskiej aŜ do rzeki Bug. Część mieszkańców zostało 
odciętych podczas wylania rzeki, która zatopiła drogę dojazdową i w przypadku zagroŜenia 
zdrowia lub Ŝycia pojawia się problem dotarcia karetki pogotowia ratunkowego a zamieszkują 
tam dwie osoby, które mogą poruszać się tylko po mieszkaniu. 



Na wiosnę 2010r. zdarzyło się tak, Ŝe trzeba było wzywać straŜ poŜarną do wyniesienia osoby 
chorej do karetki co wydłuŜyło czas do udzielenia pierwszej pomocy. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 6/11 Pana Kazimierza Toboty 

● Sprawa ulicy Sadowej - w projekcie budŜetu przeznaczyliśmy środki na remonty i 
renowacje dróg, część zgłoszonych przez Pana radnego uwag zostanie 
zrealizowana, na pewno nie wszystkie, poniewaŜ wiąŜe się to z koniecznością 
przygotowania dokumentacji. 

● Są zaplanowane w budŜecie środki na doŜwirowanie i wyrównanie ulicy Górnej i 
doprowadzenie jej do przejezdności. Bierzemy równieŜ pod uwagę instalację przy 
tej ulicy jednej lampy oświetleniowej, aby zjazd był bezpieczny nocą. 

 
odpowiedź na piśmie w zał. na str............prot, dodatkowo P.Wójt poinformował KR, Ŝe prace 
organizacyjne posuwają się do przodu. 
 
Interpelacja Nr 7/11 Pana Witolda Terebuna 
W związku z corocznymi podtopieniami wiosennymi znacznie na odcinku ulicy w 
miejscowości Wilanowo stawia powaŜne problemy komunikacyjne zarówno pojazdów 
mechanicznych oraz przejść osób pieszych, największe utrudnienia występują przy obiektach 
publicznych tj. WDKSiR i placówki handlowe. W celu zlikwidowania tych utrudnień 
niezbędne jest załoŜenie krawęŜnika z rynną betonową umoŜliwiającą spływ wody z pasa 
jezdni. Uwzględniając prace projektowe na wymienionym odcinku drogi przez Powiatowy 
Zarząd Dróg w Siemiatyczach na ułoŜenie nowej nawierzchni asfaltowej, proszę o 
zabezpieczenie w budŜecie gminnym środków finansowych na wspólną realizację inwestycji 
z powiatem. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 7/11 Pana Witolda Terebuna 
Sprawa odprowadzenia wody z drogi w Wilanowie dotyczy drogi powiatowej, będziemy to 
uzgadniać z powiatem i przyjmiemy jakieś wspólne rozwiązanie. Jeśli chodzi o środki, to 
powiat w tym roku niewiele moŜe, stąd nie wiadomo ile uda się z tego zrobić. O 
uzgodnieniach z powiatem Pan radny zostanie poinformowany. 
 
dodatkowym problemem jest to , Ŝe działki przylegające do drogi są prywatne. 
 
Interpelacja Nr 8/11 Pani Marii Boguszewskiej 
1 czerwca 2010r. spółka PKS w Siemiatyczach odwołała niektóre kursy rejsowe z powodów 
ekonomicznych. W czerwcu zostały podjęte rozmowy z zarządcą PKS o przywrócenie 2 
połączeń autobusowych: 

• Siemiatycze-Niemirów (wyjazd 11.15) 
• Siemiatycze-Mielnik (wyjazd 9.00) 

Po kilkumiesięcznych staraniach mieszkańców Niemirowa i radnych, 1 października 2010r. 
pierwszy kurs został przywrócony. Pozostał jednak problem osób korzystających z transportu 
PKS w dniach świątecznych oraz młodzieŜy szkół ponadgimnazjalnych dojeŜdŜającej do 
szkół. Powroty ze szkoły w chwili obecnej są wydłuŜone z powodu odwołania autobusu 
Siemiatycze-Niemirów (wyjazd o godz.14.20) 
NaleŜy kontynuować rozmowy z zarządcą PKS-u o wznowienie kursu Siemiatycze-Niemirów 
o 14.20 i Siemiatycze-Mielnik o godz.9.00. 
NaleŜy znaleźć najlepsze rozwiązanie, by wszyscy mieszkańcy w gminie mogli bez trudu 
dojechać w najbardziej korzystnych godzinach do Siemiatycz i wrócić bez problemu do 
domu. 



 
Odpowiedź na interpelację Nr 8/11 Pani Marii Boguszewskiej 
O połączeniach wymienionych w interpelacji Pan Wójt będzie rozmawiał w trakcie kolejnych 
spotkań z Prezesem PKS. 
 
Interpelacja Nr 9/11 Pana Sławomira Leoniuka 

● OdśnieŜanie dróg na osiedlu w Adamowie i ul.Wysockiej. 
● Wykonanie oświetlenia ulicznego w Adamowie od drogi do Siemiatycz do kaplicy 

(4 słupy) i chodnika. 
● Wykonanie (postawienie) tablic kierunkowych Mętna w Adamowie i Mielniku. 

 
Odpowiedź na interpelację Nr 9/11 Pana Sławomira Leoniuka 

● Osiedle w Adamowie jest zarządzane przez wspólnoty mieszkaniowe i drogi 
wewnątrz osiedla są równieŜ administrowane przez te wspólnoty. Wspólnota moŜe 
zlecić nam, za odpłatnością, odśnieŜanie ulic na osiedlu. Sprawa ulicy Wysockiej 
zostanie wyjaśniona, przekaŜemy ZGK aby ją odśnieŜano.  

● W przyszłym tygodniu Pan Wójt będzie rozmawiał w Zakładzie Energetycznym i 
chcielibyśmy kompleksowo rozwiązać sprawę uzupełnienia oświetlenia ulicznego 
na terenie naszej gminy oraz bieŜącą obsługę oświetlenia. Problem ten dotyczy 
wielu miejscowości, Zakład Energetyczny z bardzo duŜym opóźnieniem i 
lekcewaŜeniem podchodzi do bieŜących napraw oświetlenia. W roku bieŜącym nie 
będą wykonywane chodniki na terenie gminy. 

● W sprawie tablic kierunkowych do Mętnej i Adamowa wystąpimy do powiatu aby 
to jak najszybciej zostało zrobione. 

 
odpowiedź na piśmie w zał.na str............prot.,problem oświetlenia jest poruszany na kaŜdym 
spotkaniu z Zakładem Energetycznym. W obecnej chwili tablice kierunkowe są juŜ ustawione. 
 
Interpelacja Nr 10/11 Pana Sławomira Pytla 
Wykonać utwardzenie nawierzchni drogi gminnej w m. Maćkowicze na odcinku od obiektu 
cerkwi do rzeki Bug. Wzmocnić pobocza tego odcinka drogi. 
 
Odpowiedź na Interpelację Nr 10/11 Pana Sławomira Pytla 
Jeśli chodzi o utwardzenie drogi w Maćkowiczach, to na dzisiaj jest ona przejezdna - da się 
tam przejechać samochodem. Pan Wójt nie ma pewności czy wystarczy nam środków w 
budŜecie, jeśli wystarczy, to weźmiemy to pod uwagę przy realizacji, jeśli nie, to będziemy 
musieli poczekać do przyszłego roku. 
 
odpowiedź na piśmie w zał. na str............prot. 
                                                                                                                                                                                
Interpelacja Nr 11/11 Pana Sławomira Pytla 

● Uprzątnąć teren przystanku PKS w m. Maćkowicze i wykonać ławkę którą naleŜy 
ustawić na tym przystanku. 

● Wykonać ławkę na przystanku PKS w m. Kol.Osłowo. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 11/11 Pana Sławomira Pytla 
Obok przystanku w Maćkowiczach dodatkowo ustawimy tablicę ogłoszeniową, co rozwiąŜe 
problem. Jeśli chodzi o ustawienie ławki, to najpierw chcielibyśmy zmienić przystanek na 
estetyczniejszy, jeśli okaŜe się to niemoŜliwe w tegorocznym budŜecie, to zrobimy ławkę. 
 



teren wokół przystanku został uprzątnięty i wykonano nową ławkę. 
 
Interpelacja Nr 12/11 Pana Zbigniewa Jonio 

● Jak mam rozumieć zmianę lokalizacji na Dni Mielnika, gdzie miałaby mieć 
miejsce. 

● Naprawa drogi do posesji Państwa Kamińskich i Ziółkowskich, jest tam mały staw 
z którego wydostaje się woda i niszczy dotychczasową drogę. 

● Naprawa ulicy Zamiejskiej od Pani Smorczewskiej w kierunku Wajkowa. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 12/11 Pana Zbigniewa Jonio 

● RozwaŜana jest zmiana lokalizacji „Dni Mielnika” i „Muzycznych Dialogów nad 
Bugiem”, poniewaŜ nie jesteśmy w stanie inwestować w teren zwany Topoliną 
jeśli chodzi o infrastrukturę i przygotowanie do imprez masowych. Teren nad 
Bugiem, w tym Topolina jest bardzo cenny przyrodniczo i dlatego powinniśmy 
robić wszystko, aby go chronić. Topolina znajduje się blisko wyjątkowej ostoi 
ptasiej, która jest na bagienkach w olszynach. W związku z tym musimy znaleźć 
miejsce , które będzie równie atrakcyjne i dobre, ale będzie mniej naruszać sprawy 
związane z ochroną przyrody. 

● Dojazd do posesji Państwa Kamińskich jest zły i trzeba go naprawić. W tej chwili 
Pan Wójt nie jest w stanie odpowiedzieć kiedy to zrobi. 

● Utrudnienia na przedłuŜenie ulicy Zamiejskiej w ramach napraw zostaną usunięte. 
 
Interpelacja Nr 13 /11Pana Antoniego Soszko 
Podjęcie prawnych moŜliwości w celu rozbiórki ruiny domu mieszkalnego we wsi Tokary 
(Jóźwiak) 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 13/11 Pana Antoniego Soszko 
Dom w Tokarach stanowi własność prywatną i jak z kaŜdą taką własnością niewiele moŜna 
zrobić. Tylko w sytuacji, kiedy zagraŜałoby to bezpieczeństwu moglibyśmy domagać się   
rozbiórki. MoŜemy równieŜ rozmawiać z właścicielami, ale trudno jest ręczyć za efekt. 
 
sprawa w trakcie załatwiania. 

 
Interpelacje złoŜone na V posiedzeniu Rady Gminy Mielnik w dniu 18 lutego 2011 roku. 
 
Interpelacja Nr 14/11 Pani Marii Boguszewskiej 
W sprawie – naprawa dróg “Krawczanka” i Werhurna”. Obie drogi polne są w złym stanie; 
niektóre fragmenty sa nieprzejezdne. Głębokie doły, gruz budowlany z kawałkami szkła i 
drutu są zagroŜeniem dla kierowców róŜnych pojazdów. Dla mieszkańców Mielnika są to 
drogi dojazdowe do pół i lasów. Niebawem rozpocznie się sezon turystyczny. Obie drogi 
stanowią szlak turystyczno-rowerowy, który jest często odwiedzany z uwagi na walory 
przyrodnicze i historyczne. 
NaleŜy podjąć działania, z chwilą gdy warunki pogodowe na to pozwolą! Naprawa obu dróg 
nie wymaga wielkich nakładów finansowych. 
 
Odpowiedź na interpelację nr14/11 Pani Marii Boguszewskiej 
Na pewno naprawę dróg w gminie rozpoczniemy wiosną od naprawy dróg dojazdowych do 
posesji znajdujących się na koloniach, następne według kolejnych zgłoszeń. Interpelacja ta 
zostanie dołączona do listy dróg zgłaszanych do naprawy. Wiosną będziemy się starali 
sukcesywnie naprawiać drogi. 



 
na dzień dzisiejszy Krawczanka jest naprawiona. 
 
Interpelacja Nr 15/11 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień 
Zwracam się z wnioskiem o wykonanie wiaty na drewno opałowe przy świetlicy w 
Niemirowie. Drewno, które wykorzystane jest do ogrzewania świetlicy nie jest zabezpieczone 
przed opadami. Aktualnie aby ogrzać świetlicę np. na czas kursu wyrobu kwiatów ze słomy 
uczestniczy szkolenia – suchy opał przywozili we własnym zakresie. 
W związku z powyŜszym proszę o pilne wykonanie, w miejscu gdzie obecnie składowane jest 
drewno, zamykanej na kłódkę zadaszonej wiaty z siatki. Jednocześnie informuję, Ŝe Sołtys i 
rada Sołecka na zebraniu w dniu 10.02.2011r. zadeklarowała wkład własny mieszkańców wsi 
przy budowie w/w wiaty w formie robocizny w czynie społecznym. 
Proszę o pozytywne rozpatrzenie wniosku i pisemną odpowiedź. Dziękuję. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 15/11 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień 
Mamy materiały, których na pewno wystarczy na wiatę przy świetlicy. Musimy je przejrzeć, 
trzeba będzie pewnie wykonać jeszcze jakąś dokumentację, na pewno jednak pomoŜemy w 
sensie materiałowym. 
 
materiały na wiatę dostarczone zostały przez gminę, natomiast budowę wiaty wykonali 
mieszkańcy wsi. 
 
Interpelacja Nr 16/11 Pana Sławomira Pytla 
Na podstawie § 26 Statutu Gminy Mielnik, zgłaszam interpelację w sprawie potrzeby 
planowania budowy świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze. 
Wnoszę o zaplanowanie w przyszłym budŜecie Gminy Mielnik i realizację zadania – budowa 
świetlicy w sołectwie Maćkowicze w latach 2012-2013. Mieszkańcy sołectwa Maćkowicze 
podczas zebrania wiejskiego w dniu 10.02.2011 roku, podczas wyborów sołtysa, wskazywali 
na dotychczasowe zaniedbania gminy w realizacji niezbędnej inwestycji – budowa świetlicy 
wiejskiej. Sołectwo Maćkowicze wśród 13 sołectw w gminie zajmuje 5 miejsce pod 
względem liczby ludności (172 osoby wg. danych GUS 2010) nie doczekało się dotychczas 
nawet projektu takiej inwestycji. Inicjatywa sołectwa przeznaczenia funduszu sołeckiego w 
2011r. na zakup działki pod budowę świetlicy zapoczątkowała działania, które mogą 
doprowadzić do powstania tej inwestycji. Aby podjąć się takiej inwestycji potrzebne są 
znacznie większe pieniądze niŜ udział funduszu sołeckiego, nawet z kilku lat. Potrzeba teŜ 
czasu na zaplanowanie inwestycji, wykonanie projektu i podjęcie inwestycji z ewentualnym 
zagospodarowaniem terenu. W naszym sołectwie występuje 4 miejscowości, z których 
zarówno młodzieŜ, mieszkańcy aktywni zawodowo, jak i seniorzy potrzebują niekrępującego 
miejsca do wspólnych spotkań w celach kulturalnych, czy chociaŜby dla przeprowadzenia 
zebrania wiejskiego. Wykorzystanie przy takiej liczbie mieszkańców mieszkania sołtysa w 
celu przeprowadzenia zebrania jest nie do przyjęcia lub co najmniej krępujące dla większości 
mieszkańców naszego sołectwa. Planując rozwój miejscowości gminy Mielnik naleŜy 
zwrócić uwagę gdzie występują największe zaniedbania w zakresie wdraŜania programów 
pobudzania aktywności obywatelskiej, aby nie popełnić błędów z przeszłości. 
Wobec tego chciałbym zapytać czy budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze: - 
jest planowana do realizacji, jeŜeli tak, to w jakich terminach przewidywane są kolejne etapy 
tej inwestycji. Zdaję sobie sprawę, Ŝe do wykonania tej inwestycji niezbędne są fundusze, 
jednak naleŜy rozwaŜyć, czy nie moŜna pozyskać do tego zadania dostępnych środków 
zewnętrznych z róŜnych programów pomocowych. 
Ufam, Ŝe dołoŜy Pan wszelkich starań, aby inwestycja ta była wdroŜona i zakończona. 



Wobec powagi sprawy wnoszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 16/11 Pana Sławomira Pytla 
W roku bieŜącym zaplanowany jest zakup działki pod świetlicę, trudno jednak przewidzieć w 
jakiej wysokości i w jaki sposób będziemy przymierzać się do tej budowy. Jeśli w II półroczu 
br. będą wolne środki w budŜecie, to zechcemy zakupić dokumentację budynku na świetlicę. 
 
sprawa rozwija się pomyślnie. 
 
Interpelacja Nr 17/11 Pana Zbigniewa Jonio 

● Panie Wójcie zwracam się o wykonanie parkingu przy cmentarzu katolickim w 
Mielniku. 

● Odwodnienie i poprawę ulicy przy Państwie Wakulukach, Ziółkowskich i 
Kamińskich. 

● Poprawa ulicy Zamiejskiej w kierunku Wajkowa. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 17/11 Pana Zbigniewa Jonio 

• W styczniu Pan Wójt rozmawiał z Zarządem Dróg Powiatowych i Panem Starostą na 
temat moŜliwości wykonania w br. parkingu przy cmentarz, ale Starostwo nie ma na ten 
cel środków w budŜecie. Ustalono, Ŝe jeśli takie środki pojawią się w Starostwie, to  

      zostaną skierowane na wykonanie parkingu. 
 

koszt około 200.000 zł. Wkład gminy 50%. 
 
• Ulica prowadząca do Państwa Wakuluków, Kamińskich i Ziółkowskich znajdzie się w 
priorytetowych naprawach. 
• Ulica Zamiejska w kierunku Wajkowa w okresie wiosennym zostanie naprawiona. 

 
Interpelacja Nr 18/11 Pana Stefana Troca 
Droga gminna Moszczona Królewska-Osłowo na odcinku około 300m nie odpowiada 
normom drogi publicznej, gdyŜ na skrzyŜowaniu z drogą Radziwiłłówka-łąki schodzi 
trójkątem w jeden punkt. Sytuacja taka powstała po scaleniu na terenie wsi Mielnik. W 
związku z tym naleŜy ustalić normalne wymiary drogi w ewidencji, gdyŜ w terenie droga ma 
inne wymiary. W przyszłości w wypadku modernizacji drogi mogą wystąpić problemy z 
pozyskaniem środków. Nadmieniam, Ŝe drogą tą planowana jest ścieŜka rowerowa. NaleŜy 
teŜ podjąć działania w celu poszerzenia tej drogi na terenie wsi Osłowo. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 18/11 Pana Stefana Troca 
W tym roku uporządkowana zostanie dokumentacja dotycząca drogi gminnej Moszczona 
Królewska-Osłowo. 
 
dokumentacja w trakcie załatwiania. 
 
Interpelacja Nr 19/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 
W nawiązaniu do wypowiedzi Pana na zebraniu wiejskim w Wajkowie i mojej wcześniejszej 
rozmowy z Panem – proszę o udzielenie odpowiedzi czy w budŜecie gminy na 2011r. 
zarezerwowane są środki na rozpoczęcie budowy drogi Wajków-Sutno pod Bugiem, według 
jej pierwotnego przebiegu. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 19/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 



W budŜecie gminy na 2011r. nie ma zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji na 
drogę Wajków-Sutno pod Bugiem, Pan Wójt prowadzi jednak pewne rozmowy i jest nadzieja, 
Ŝe środki na te i inne drogi gminne pojawią się w budŜecie. 
 
sprawa moŜe się wyjaśnić jeŜeli powstałaby ścieŜka rowerowa ponad Bugiem. 
 
Interpelacja Nr 20/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 
Zgodnie z uchwałą mieszkańców wsi Wajków podjętą na zebraniu wiejskim w dniu 21 
września 2010r. w sprawie rozdysponowania środków funduszu sołeckiego na 2011r. Proszę 
o podjęcie działań związanych z realizacją zadania zapisanego w złoŜonym wniosku – 
urządzenie placu zabaw dla dzieci na działce gminnej. 
Wolą mieszkańców wsi jest aby plac zabaw został urządzony do końca mają 2011r., tak, aby 
w okresie letnim dzieci mogły z niego korzystać. 
Proszę równieŜ o dokończenie w wymienionym wyŜej terminie budowy boiska do siatkówki 
(wyrównanie i obrysowanie), które wykonano ze środków funduszu sołeckiego w 2010r. 
Proszę o odpowiedź na piśmie. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 20/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 
Jeśli chodzi o urządzenie placu zabaw w Wajkowie, to gmina będzie pomagała radom 
sołeckim w sferze technicznej, organizacyjnej i prawnej przy realizacji tych przedsięwzięć, 
ale potrzebny jest udział samych sołectw w realizacji zadań z funduszu sołeckiego. Sołtysi i 
rady sołeckie musza sami angaŜować się w te zadania. Dzisiaj uchwalony został budŜet, do 
polowy marca będą przygotowywane zadania do realizacji z funduszu sołeckiego. 
 
plac zabaw i boisko do siatkówki zostało wykonane. 
 
Interpelacja Nr 21/11 Pana Sławomira Leoniuka 

● Czy będzie realizowany remont świetlicy (szkoły) w Mętnej? 
● Czy będą dopłaty do kolektorów słonecznych? 
● Czy jest moŜliwość dofinansowania (zwrot podatku VAT) dla tych co opalają 

gazem? 
● Przestawienie czasu gaszenia światła w Adamowie. 

Odpowiedź na interpelację Nr 21/11 Pana Sławomira Leoniuka 
• W ramach funduszu sołeckiego będzie przeprowadzony remont świetlicy w Mętnej. 

 
aktualnie remont świetlicy jest prowadzony. 

 
• Zbierane są wnioski na panele słoneczne, będzie dofinansowanie do paneli, nie 
wydzielamy miejscowości w których to będzie realizowane. Na dzień dzisiejszy wszyscy 
chętni mają moŜliwość skorzystania z tego. Jeśli okaŜe sie, Ŝe przekroczymy liczbę 300 
wniosków, to wtedy, jeśli uda nam się zwiększyć nasz wniosek na dofinansowanie, 
będziemy realizować następne, wg. kolejności,. 
• Nie mamy moŜliwości zwolnienia z podatku VAT za ogrzewanie gazem. 

 
Interpelacje złoŜone na VI posiedzeniu Rady Gminy Mielnikw dniu 21 marca 2011 roku. 
 
Interpelacja Nr 22/11 Pana Sławomira Leoniuka 

• Moja interpelacja dotyczy oświetlenia w Adamowie, a mianowicie około 4 lat temu 
był wymieniany słup stary, na którym była lampa oświetleniowa, na nowy. Natomiast juŜ 
na nowym słupie lampy nie zamontowali. Jest to drugi słup jadąc od Radziwiłłówki. 



• Druga interpelacja dotyczy naprawy nawierzchni drogi (dziur) Mielnik-Mętna- 
Adamowo. Za Mętną, na mostku, wylanie całkowitej nawierzchni. 
• NiedroŜne przepusty pod drogą w Mętnej. 
• Fundamenty po byłym budynku GS w centrum Mętnej, który szpeci wygląd 
miejscowości. 

 
Odpowiedź na interpelację nr 22/11 Pana Sławomira Leoniuka 

• Zbierane są informacje dotyczące miejsc, w których brak jest lamp po to, Ŝeby 
dokonać oceny ile lamp brakuje w całej gminie, jaki to będzie koszt i czy będzie nas stać 
na ich zakup i instalację. Jeśli dojdzie do realizacji, to stosowne zmiany zostaną 
wprowadzone do budŜetu. Trudno jest określić ile czasu moŜe to potrwać, potrzebna jest 
cierpliwość. 
• Najbardziej pilne i naglące sprawy dotyczące dróg powiatowych zostały zgłoszone do 
Powiatowego Zarządu Dróg. Dotyczy to równieŜ drogi do Wajkowa i innych dróg, o 
których radni mówili na sesji. Jeśli chodzi o pozostałe drogi na terenie gminy, to będą one 
sukcesywnie naprawiane. Nie mamy wpływu na jakość wykonywanych napraw tych dróg.  
• Przepusty w Mętnej – wystąpimy z prośbą do Powiatowego Zarządu Dróg o 
sprawdzenie i udroŜnienie tych przepustów. 
• Wystąpimy do GS “SCH” w Mielniku z prośbą o zadbanie o stronę estetyczną placu w 
Mętnej i usunięcie tych betonów. 

 
obecnie teren po byłym budynku GS został uprzątnięty. 
 
Interpelacja Nr 23/11 Pana Lucjana KoŜuchowskiego 
W związku z pojawiającymi się róŜnymi informacjami na temat lokalizacji imprezy 
„Muzyczne Dialogi”, proszę o informację co jest przyczyną przeniesienia w/w imprezy z 
Topoliny w inne miejsce? Proszę takŜe wskazać jakie to będzie miejsce. Lokalizacja 
Dialogów w Topolinie jest historycznie związana z tą imprezą i miejscowa społeczność nie 
wyobraŜa sobie, aby 20 lat historii związanej z Mielnikiem zostało zamknięte bez powodu. 
 
Odpowiedź na interpelacje nr 23/11 Pana Lucjana KoŜuchowskiego 
 
Odpowiedź na piśmie  zał. na str................prot. 
 
Interpelacja Nr 24/11 Pana Stefana Troca 
Na terenie gminy oznakowane zostały miejsca, które są atrakcja turystyczną. Przy drodze 
Radziwiłłówka-Moszczona Królewska są to źródło Prowały i góra Prowały. 
W związku z częściowym zniszczeniem schodów na górę Prowały zachodzi konieczność 
przeprowadzenia remontu tj. wykonanie barierek i uzupełnienie pali w stopniach. W źródełku 
naleŜałoby wykonać zadaszenie. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 24/11 Pana Stefana Troca 

• Podjęte zostaną rozmowy z Nadleśnictwem w Nurcu w celu uzgodnienia sprawy 
naprawy schodów i przykrycia źródełka. Umycie drogowskazów turystycznych nie sprawi 
problemu i zostanie to zrobione. 

 
Interpelacja Nr 25/11 Pana Zbigniewa Jonio 

• Doprowadzić do normalności funkcjonowanie oświetlenia ulicznego, które w 
ostatnich dniach ma duŜo do Ŝyczenia, a mianowicie podczas zapalania się co 1 minutę 



gaśnie i zapala się. Mieszkańcy Mielnika nie chcą takiej dyskoteki i apelują o normalne 
oświetlenie ulic. 
• Apeluję do Pana Wójta o zajęcie stanowiska o usunięcie dziur w jezdniach, a w 
szczególności na ul. Brzeska na przedmieściu, po awariach wodociągowych przy kopalni, 
blisko „Panoramy”. 
• Uporządkowanie po zimie poboczy, chodników, wyzbieranie butelek, puszek itp., 
wygląda makabrycznie. 

 
Odpowiedź na interpelację Nr 25/11 Pana Zbigniewa Jonio 

• Sprawa światła w dniu dzisiejszym zostanie zgłoszona do Zakładu Energetycznego. 
• Dziury na ulicy Brzeskiej – miejsca po awarii zostaną uzupełnione, trochę potrwa 
zanim uleŜy się tam piach, dopiero potem zostanie to uzupełnione asfaltem. 

 Jeśli chodzi o odcinek na Przedmieściu, to będziemy próbowali porozumieć się w tej 
 sprawie z Powiatowym Zarządem Dróg.  

• Właścicielom nieruchomości przypomnimy o obowiązku czyszczenia chodników przy 
ich posesjach. Planujemy podpisanie porozumienia z Powiatowym Zarządem Dróg w 
sprawie sprzątania i utrzymana poboczy dróg powiatowych. Zakład Gospodarki 
Komunalnej rozpoczął juŜ sprzątanie w Mielniku, planujemy równieŜ w ramach prac 
społeczno-uŜytecznych zatrudnienie osób do sprzątania. 
•  

problemy z tej interpelacji zostały załatwione. 
 
Interpelacja Nr 26/11 Pana Macieja Mormola 

• Naprawa dróg Ŝwirowych na łąkach. 
• Naprawa drogi Sutno-Mętna, tzw. Mętnianka. 

 
Odpowiedź na interpelację nr 26/11 Pana Macieja Mormola 
Na razie jest za wcześnie na naprawę dróg gruntowych, od kwietnia rozpoczniemy 
sukcesywną naprawę tych dróg. 
Pan Wójt zaprosił wszystkich sołtysów w dniu 29 marca br. w Urzędzie Gminy Mielnik na 
spotkanie dotyczące naprawy dróg. 
 
naprawiono w miarę moŜliwości i środków ,droga  Sutno-Mętna jest drogą wojewódzką. 
Interpelacje złozone na VII posiedzeniu Rady Gminy Mielnikw dniu 27 maja 2011 roku. 
 
Interpelacja Nr 27/11 Pani Marii Boguszewskiej 
W sprawie bezpieczeństwa na drogach. 

• Zlikwidować dziury w asfalcie na ulicy Brzeskiej na Przedmieściu oraz na ulicach – 
Królewskiej i Sadowej. 
• Ustalić przejście dla pieszych z ulicy Brzeskiej na ulicę Piaskową na wysokości 
posesji Pani Krystyny Kowalewskiej i Pana Andrzeja Kamieńskiego. 

Rozpoczął sie sezon turystyczny: uszkodzone i nie oznakowane drogi stanowią 
niebezpieczeństwo dla kierowców i pieszych. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 27/11 Pani Marii Boguszewskiej 

• Wszystkie większe naprawy dróg planowane są pod koniec czerwca br., kiedy 
podwyŜszy się temperatura powietrza, tak ustalono z Powiatowym Zarządem Dróg 
(dotyczy to ulicy Brzeskiej i Królewskiej). Ulica Sadowa w ciągu tygodnia zostanie 
naprawiona tzw. zimnym asfaltem przez ZGK. 

 



dziury na tych ulicach zostały załatane. 
 

• Sprawę przejścia dla pieszych zgłosimy do PZD, poniewaŜ jest to droga powiatowa.   
Pismo Starostwa Powiatowego w zał. na str..........prot. 
 
Interpelacja Nr 28/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 
Proszę Pana Wójta o podjęcie działań mających na celu zamontowanie na drodze powiatowej, 
we wsi Wajków, progów zwalniających. 
Progi naleŜy zamontować na prostym odcinku drogi o długości ponad 300m, za przystankiem 
PKS, w stronę wsi Sutno. 
W okresie od wiosny do jesieni, zwłaszcza w piątki, soboty, niedziele i dni świąteczne 
kierowcy jadący od strony Mielnika rozwijają na tym odcinku duŜą prędkość, stanowiąc tym 
samym zagroŜenie dla pieszych. Ponadto motocykliści, zwłaszcza uŜytkownicy crossów, 
jeŜdŜą bardzo szybko przez wieś. 
Przy tym odcinku drogi powiatowej usytuowane są następujące obiekty uŜyteczności 
publicznej – plac zabaw dla dzieci, boisko do gry w siatkówkę i koszykówkę oraz sklep 
Gminnej Spółdzielni “SCH”. 
 W imieniu mieszkańców wsi proszę Pana o podjęcie działań i skuteczne załatwienie tej 
sprawy. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 28/11 Pana Stanisława Drozdowskiego 
JeŜeli tylko przepisy będą na to pozwalały i uda się porozumieć ze Starostwem, to wystąpimy 
o zamontowanie progów zwalniających w Wajkowie. Pan radny zostanie powiadomiony o 
sposobie załatwienia sprawy. pismo Starostwa Powiatowego w zał. nr.18.19. 
 
 
 
Interpelacja Nr 29/11 Pana Stefana Troca 
W związku z częstymi przerwami w dostarczaniu energii elektrycznej do wsi Moszczona 
Królewska zachodzi konieczność zamontowania bramki odcinającej linię wysokiego napięcia 
w kierunku Radziwiłłówki, która przechodzi przez las. W czasie opadów a takŜe porywistego 
wiatru następują uszkodzenia linii w lesie. W związku z tym wykonanie odcięcia tej linii 
umoŜliwi dopływ energii elektrycznej do Moszczony Królewskiej. Częste przerwy w 
dostawie energii powodują utrudnienia w schładzaniu mleka w zbiornikach, a takŜe 
dezorganizują pracę zakładu stolarskiego. 
 
Odpowiedź na interpelację Nr 29/11 Pana Stefana Troca 
Podjęte zostaną rozmowy z Zakładem Energetycznym, dzisiaj Pan Wójt nie potrafi 
odpowiedzieć jak to zostanie załatwiona. Do połowy czerwca sprawa zostanie wyjaśniona i 
Pan radny otrzyma odpowiedź. 
 
sprawa nadal jest niezałatwiona. 
 
Interpelacja nr. 30/11 Pana Sławomira Leoniuka 

● Interpelacja moja dotyczy chodnika przy głównej drodze w Adamowie. A mianowicie 
jest on bardzo nierówny, pozapadany z powodu wadliwego wykonania przez firmę. 

● Następna interpelacja dotyczy porządku na działce po byłym barze i drugiej działce po 
firmie “promesie” połoŜonej w Adamowie przy głównej drodze. 

 
 na interpelację Nr 30/11 Pana Sławomira Leoniuka 



• Chodnik w Adamowie leŜy w pasie drogi wojewódzkiej, uczestniczyliśmy finansowo 
w jego budowie. W związku z tym zwrócimy się do właściciela o jego naprawę. 
 

w odpowiedzi pismo PZDW w zał. na str.............prot. 
• Jesteśmy w stanie szybko dokonać uprzątnięcia placu, który do nas naleŜy. Jeśli 
chodzi o działkę prywatną, to będziemy szukali prawnych rozwiązań aby zmusić 
właściciela do jej uporządkowania. O podjętych działaniach Pan radny zostanie 
poinformowany. 

 
sprawa w trakcie załatwiania. 
 
 
  Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu tematów interpelacji i wyjaśnień na nie, 
stwierdza Ŝe: 

1) Główną bolączką mieszkańców naszej gminy jest stan dróg, dlatego teŜ naleŜałoby w 
budŜecie przeznaczyć większą kwotę na ten cel.  

2) Nadal prowadzić rozmowy z Prezesem PKS-u w celu wznowienia najbardziej 
potrzebnych linii autobusowych. 

3) Prowadzić rozmowy z Zakładem Energetycznym, aby bardziej sumiennie i terminowo 
wykonywali zlecone przez Urząd Gminy prace . 

 
 

 
 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                     Antoni Soszko 

     

   Czlonkowie: 

     Alina Hackiewicz-Stępień -..................................... 

     Zbigniew Jonio  -..................................... 

     Lucjan KoŜuchowski -..................................... 

     Maciej Mormol  -..................................... 


